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Onzeker 

 

et zijn momenteel onzekere 

tijden. Als samenleving wor-

den wij sinds het begin van het 

jaar geconfronteerd met het co-

ronavirus.  

Een eigenlijk onbekend virus, dat tot 

ernstige gevolgen kan leiden en voor 

veel mensen tot zorgen en verdriet 

om mensen in de naaste omgeving. 

Maar ook de persoonlijke onrust over 

hoe het met je zelf gaat en of je zelf 

geen grote risico’s loopt. Ook merken 

wij dat dit virus grote invloed heeft 

op de maatschappelijke en economi-

sche ontwikkelingen. Misschien ook 

met consequenties voor ons zelf. In-

middels is het ook duidelijk dat veel 

mensen dit jaar minder, wellicht he-

lemaal niet met vakantie zullen gaan. 

Zelf hebben wij ook besloten, met 

pijn in het hart, om onze plannen 

voor Frankrijk voor een jaar uit te 

stellen en dit jaar dan maar met de 

caravan in Nederland te blijven. Wij 

denken dat de Veluwe en Twente best 

wel een mooi 

alternatief 

zullen zijn. 

Overigens 

wordt vaak 

vergeten – 

door onze 

drang om 

met vakan-

ties maar 

zoveel moge-

lijk ver weg 

te gaan – dat 

ons eigen 

land ook veel 

te bieden 

heeft. 
 

oewel de zomer en vakanties nog 

niet voorbij zijn, begint toch al 

het ‘spel’ met betrekking tot de ver-

kiezingen voor de Tweede Kamer in 

 

 

2021. Inmiddels weten wij dat vier 

personen zich gemeld hebben als 

kandidaat voor het lijsttrekkerschap, 

te weten: vicepremier Hugo de Jonge, 

onze oud-wethouder en staatssecre-

taris Mona Keijzer en de Kamerleden 

Martijn van Helvert en Pieter Omtzigt.  

Op vrijdag 26 juni 2020 heeft het 

landelijk bestuur van het CDA, op 

advies van een daartoe aangestelde 

commissie, de kandidatenlijst met 

daarop de namen van de vier eerder 

genoemde personen vastgesteld.  
 

ersoonlijk denk ik, dat de twee 

eerst genoemden zeer aan elkaar 

gewaagd zijn en ook goede kandida-

ten zijn om te zijner tijd het CDA te 

leiden en wellicht ook stemmentrek-

ker te zijn. Dat neemt niet weg dat 

het wellicht voor veel CDA’ers een 

moeilijke keuze zal worden met zulke 

bevlogen en goede kandidaten. Bij-

zonder dat wij als leden van het CDA 

een soort van voorverkiezing krijgen 

om uiteindelijk tot de lijsttrekker te 

komen. Alle kandidaten wens ik een 

goede en open onderlinge campagne 

toe. CDA-leden kunnen stemmen van 

6 tot 9 juli.  
 

Tot slot wens 

ik u allen een 

mooie en 

goede zomer 

toe en als u 

op vakantie 

gaat, of het 

nu in Neder-

land is of dat 

u naar het 

buitenland 

gaat, een 

mooie vakan-

tie en blijf 

allen gezond.  

En vergeet u 

niet om als u weggaat, voldoende 

mondkapjes bij de hand te hebben! 
 

Jan Schuuring 
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Foto in dank overgenomen uit dagblad Trouw van 27-6-2020 
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Duurzame vuilnisbakken 
 

urmerend doet veel om 

zwerfafval tegen te gaan. 

Niet alleen vanuit de gemeen-

te worden activiteiten geor-

ganiseerd, ook 400 vrijwil-

ligers zetten zich in voor een 

schone buitenruimte.  
 

 
 

De binnenstad is een aan-

dachtspunt. Om dit te verbete-

ren wordt op drie plekken in de 

binnenstad een proef gedaan 

met duurzame afvalbakken: Mr 

Fill (zie foto boven). De bakken 

worden geplaatst op locaties 

waar de Bubbles (huidige afval-

bakken) steeds overvol zijn. De 

Bubbles op deze plekken blijken 

niet genoeg capaciteit te hebben 

om aan de hoeveelheid afval te 

voldoen. Gevolg is dat er afval 

op straat komt te liggen.  
 

e zelf persende afvalbakken 

van Mr. Fill werken op zon-

ne-energie. De elektrische pers 

in de afvalbakken zorgt ervoor 

dat het afval wordt fijn geperst, 

zodat er meer afval in de bak 

kan. Als de bak vol is, gaat er 

automatisch een seintje naar de 

telefoon van de dienst Reiniging. 

De bakken worden dus alleen 

geleegd als het echt nodig is. 

Met de informatie die doorgege-

ven wordt kunnen onze collega’s 

van de Reiniging veel gerichter 

de afvalbakken legen. 
 

 

Na de proefperiode van drie 

maanden wordt besloten of de 

bakken aangeschaft gaan wor-

den. In dat geval worden de 

Bubbles (zie foto links-onder) 

herplaatst bij winkelcentra in de 

wijken. 
 

Eveline Tijmstra, wethouder 

 

Een leefbare stad is 
niet vanzelfsprekend  
 

ls je door de stad rijdt 

zal het je niet ontgaan 

zijn dat Purmerend een stad 

in ontwikkeling is. We bou-

wen de komende jaren veel 

nieuwe woningen.  

Dit betekent ook iets voor de 

openbare ruimte en de leefom-

geving. Binnen de 

stadsgrenzen wo-

ningen toevoegen 

zorgt ervoor dat 

de openbare ruim-

te schaarser wordt 

en we met meer 

mensen gebruik 

maken van het-

zelfde gebied.  

Tegelijkertijd zien 

we dat het klimaat 

verandert. Het wordt heter, 

afgelopen zomer hebben we dat 

kunnen merken. Als het regent, 

regent het vaak heel hard en 

krijgen we te maken met een 

heleboel water. Dat water moet 

een plek vinden. Water en 

groen zijn belangrijke elemen-

ten om klimaatverandering op 

te kunnen vangen.  
 

e willen voorbereid zijn op 

deze ontwikkelingen. 

Daarom denken we na hoe we 

ervoor kunnen zorgen dat de 

openbare ruimte prettig blijft 

voor iedereen die er gebruik 

van maakt. Hierbij willen we de 

stad niet alleen leefbaar hou-

den, we willen ook kwaliteit 

toevoegen. Door steen en groen 

met elkaar in balans te houden 

zorgen we voor een leefbaar 

een aantrekkelijk Purmerend. 

Het is voor het eerst dat we 

met elkaar een stip op de hori-

zon bepalen richting 2040 over 

de ontwikkeling van de stad 

daar waar het gaat over de 

fysieke leefomgeving.  
 

n de visie worden ambities 

en kansen voor het openbaar 

gebied en bij bebouwing (be-

staande bouw en nieuwbouw) 

omschreven. Belangrijk bij het 

openbaar gebied zijn bijvoor-

beeld de parken in de stad. 

Gebieden waar de gebruikskwa-

liteit verhoogd kan worden, 

waardoor er meer mensen ge-

bruik van maken. Plekken die 

uit moeten nodigen tot recre-

eren, sporten en ontmoeten. In 

het Kooimanpark is hier al een 

start mee gemaakt. Er is flink 

gesnoeid waardoor het gebruik 

van het park aantrekkelijker is. 

Ook worden er in de zomer op 

de speelweide voor kinderen 

sport en spelactiviteiten geor-

ganiseerd.  

 

ij nieuwbouw liggen er 

vooral veel kansen om 

klimaatbestendig en natuur 

inclusief bouwen, dus met 

aandacht voor de natuur. 

Uitvoeren van de visie vraagt om 

een andere werkwijze dan tot nu 

toe gebruikelijk was. Nog voor 

ontwikkelingen starten, zullen we 

veel meer integraal kijken naar de 

gewenste aanpak. Dit doen we op 

sommige plekken al. Bijvoorbeeld 

bij de visie op het Stationsgebied 

of de realisatie van de wijk Klein 

Where. Regenwater wordt hier 

niet in het riool opgevangen, 

maar afgewaterd naar wadi’s. Dat 

is een buffer in de wijk zelf in 

de vorm van een greppel om de 

wijk. Zo staat er bij veel 

regenval water in en is de 

greppel soms droog. Er zijn 

groene parkeerplekken en 

bewoners worden gestimuleerd 

om hun tuin niet helemaal te 

verharden.  
 

e visie op de Leefbare 

Stad is bedoeld als rich-

ting, een stuk bewustwording 

en inspiratie. Het is belangrijk 
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dat we inzien dat we niet zo-

maar overal kunnen bouwen 

zonder rekening te houden met 

de natuur, water en klimaat. 

Deze visie gaat ons helpen de 

balans tussen groen en steen 

te behouden zodat we bouwen 

aan een stad waar het voor 

iedereen fijn wonen is.  
 

De uitwerking van de visie volgt 

in nieuw beleid op het gebied van 

bomen, klimaatadaptatie, parken 

en natuurinclusief bouwen. 
 

Eveline Tijmstra, wethouder 

 

orgen om lokale 

podia en theaters 
in coronatijd: oproep 

aan het Rijk voor meer 
ondersteuning 
 

De maatregelen die zijn ge-

nomen in de strijd tegen het 

coronavirus hebben een gro-

te impact op de culturele 

sector. Samen met gedepu-

teerde Zita Pels (cultuur) en 

alle wethouders cultuur van 

de Noord-Hollandse gemeen-

ten deed ik een klemmend 

beroep op minister Van En-

gelshoven om gezamenlijk 

de Noord-Hollandse musea, 

theaters en podia de corona-

crisis te laten overleven.  

In een brief aan de minister 

vragen alle 47 gemeenten en 

de Provincie om cultuur op lo-

kaal en regionaal niveau na-

drukkelijk een plek te geven in 

toekomstige steunmaatregelen. 
 

Belang van cultuur buiten de 

grote steden 

et steunpakket van het Rijk 

richt zich met name op in-

stellingen met nationale en in-

ternationale bekendheid, waar-

van een aanzienlijk aantal in 

Noord-Holland gevestigd zijn.  
 

 
 

Grote zaal van de Purmaryn 

 

Minstens zo belangrijk zijn de 

theaters, musea en podia bui-

ten de grote steden. Theater De 

Purmaryn, theater de Verbeel-

ding, het Filmhuis, het NKT, 

Purmerends Museum, P3, Whe-

relant, de muziekschool, de 

bibliotheek en vele, vele andere 

culturele instellingen zijn van 

groot belang voor Purmerend. 

Dit zijn de plekken waar Purme-

renders dichtbij huis cultuur 

kunnen ervaren. We hebben 

deze instellingen hard nodig om 

te zorgen dat kinderen kunnen 

kennismaken met cultuur en 

dat talent zich kan ontwikkelen. 

Daarnaast levert deze sector 

ook gewoon werk aan veel 

mensen.  
 

1,5 mtr afstand in het theater?  

usea, podia en theaters 

mogen binnenkort weer 

onder voorwaarden hun deuren 

openen. Culturele podia hebben 

niet alleen met de anderhalve-

meterafstandsregel te maken in 

de zaal, maar ook op het podi-

um. Met op dit moment (18-5-

2020) een maximum van 30 

personen. Het zal nog heel wat 

voeten in aarde hebben voor de 

deuren van podia en theaters in 

de stad weer open kunnen. Als 

verdienmodel slaat het nergens 

op, dat is wel duidelijk. Zoe-

kend naar een lichtpuntje biedt 

deze tijd wel de kans om, hoe 

beperkt ook, contact te onder-

houden met het publiek en een 

aantal van de artiesten een 

kans te bieden dingen uit te 

proberen, om hun creativiteit 

niet op te laten drogen. Nog 

geen idee of er dan ook nog 

iemand een plas kan doen of op 

een verantwoorde manier bin-

nen de muren van het theater 

een drankje kan bemachtigen. 

Dat zal nog veel uitwerking en 

aanpassingen vragen.  
 

Waken voor kaalslag  

e afgelopen weken hebben 

culturele instellingen een 

grote inspanning geleverd om 

op een andere manier inwoners 

te bereiken en het aanbod door 

te laten lopen. Vanuit de ge-

meente wordt de ruimte gebo-

den om de subsidie op een an-

dere manier in te zetten. Met 

elkaar proberen we ervoor te 

zorgen dat de culturele sector 

niet stil komt te liggen.  
 

 
 

Eveline voor Purmerends Museum 
 

Dat de coronamaatregelen voor 

een aantal culturele instellingen 

grote financiële gevolgen heeft 

is wel duidelijk. Hoe groot pre-

cies wordt nu in beeld gebracht 

en is ook afhankelijk van hoe-

lang de maatregelen duren. We 

hebben er als samenleving be-

lang bij dat ook deze instellin-

gen na de coronacrisis weer 

verder kunnen. Hoewel ik mij 

realiseer dat er nog meer par-

tijen een beroep doen op de 

rijksoverheid, roep ik wel op het 

belang van cultuur niet te verg-

eten. Samen moeten we ervoor 

zorgen dat de coronacrisis niet 

leidt tot een kaalslag in deze 

belangrijke sector.  
 

Eveline Tijmstra, wethouder 
 

‘Samen eten’ werd in dit 

Coronajaar thuisbezorgd! 
 

et project ‘Samen Eten’ 

in de Taborkerk draait 

al enkele jaren zeer succes-

vol. Het CDA is hierbij be-

trokken geraakt vanwege de 

strijd tegen eenzaamheid in 

de stad. Het project is een 

voorziening van de Protes-

tante Gemeenschap Purme-

rend speciaal voor ouderen.  

Iedere maand komen ruim 50 

mensen bijeen om gezamenlijk 

een warme maaltijd te nuttigen 

met een aperitief vooraf en een 

toetje toe. Het is vooral de onge-

dwongen sfeer die deelnemers 

zeer plezierig vinden. Vrijwilligers 

zorgen bij toerbeurt voor de ont-

vangst, samenstelling van de 

maaltijd en het koken.   
 

anwege de Coronacrisis kon 

de activiteit vanaf maart 

niet meer doorgaan. Dat het 

gezamenlijke eten node gemist 

werd, was duidelijk. Een reden 

voor de fractie van het CDA 
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Purmerend, die jaarlijks een 

kookbeurt voor haar rekening 

neemt, om het op een andere 

manier aan te pakken. Onze 

fractie wilde namelijk de maaltij-

den bij de mensen thuisbrengen. 

Het voorstel werd gedaan bij de 

coördinator van de organisatie, 

Kees van Ketel. Het enthousias-

me was meteen heel groot. Kees 

schreef een fraaie uitnodiging en 

kreeg maximale respons.  
 

 
 

Michel Segers 
 

e fractie kon aan de slag. 

Onze kok Michel Segers 

deed een voorstel voor de 

maaltijd, die bij hem thuis ge-

kookt zou worden om vervol-

gens door de andere fractiege-

noten te worden bezorgd. Op 

vrijdag 12 juni jl. was het zo-

ver. Michel nam een vrije dag, 

deed de boodschappen en ging 

aan de slag. Eveline Tijmstra 

leverde haar bijdrage door voor 

een toetje te zorgen met extra 

lekkers voor bij de koffie.  
 

“Vrijdag 12 juni, en zoals eer-

der afgelopen jaren start ik dan 

met de voorbereidingen om een 

maaltijd te serveren voor een 

groep van 50 mensen. 

Alleen vanwege Corona moes-

ten we het anders aanpakken. 

Naast de ingrediënten voor de 

maaltijden, moesten wij dit jaar 

ook bakjes, tasjes, bezorgers, 

adressenlijsten etc. verzorgen. 

Al met al een gehele operatie 

en planning voor de fractie, 

maar wij doen dit graag,” ver-

telt Michel. 
 

“Op het menu staan een mos-

terd-prei soep, als hoofdmaaltijd 

noedels met aubergine en man-

go en een heerlijke brownie toe. 

De bereiding van de brownies 

ligt in handen van Eveline. Enfin, 

mijn dag begint dan bij het ha-

len van de ingrediënten, en ui-

teraard haal ik zo veel als moge-

lijk verse producten. Dus daar 

ga ik dan met mijn 20 aubergi-

nes, 15 mango's, 20 preien, 3 

kilo uien, 20 pakjes noedels 

enzovoort. Tijdens de bood-

schappenronde begint voor mij 

de lol ook. Ik moet vaak uitleg-

gen wat ik in vredesnaam ga 

doen met zoveel boodschappen. 

Ik leg dan uit dat ik voor 50 

mensen ga koken, dat ik dit elk 

jaar doe, en ik het ook leuk vind 

om te doen, zeker als ik in de 

Taborkerk alle mensen zie smul-

len van de bereide maaltijd.  

Thuisgekomen met de bood-

schappen begint voor mij het 

werk. Ik ben dan ook echt de 

gehele dag bezig met meerdere 

pannen soep maken, want een 

soeppan voor 50 mensen 

die heb ik niet. Gelukkig 

kan ik altijd een grote 

warmhoud-ketel lenen, 

dat scheelt enorm. 

Tijdens het koken probeer 

ik ook nog stukjes op te 

nemen voor ons filmpje. 

En ook dat is een heel 

leuk resultaat geworden. 

Het filmpje is te zien op 

onze Facebookpa-

gina 

@cdapurmerend. 

Aan het einde van de 

dag komt dan toch altijd 

een moment dat ik lich-

telijk in paniek raak 

omdat de tijd dringt. Dit 

jaar moesten wij de 

maaltijden in bakjes 

doen, in tasjes en dat 

kostte net even iets 

meer tijd dan ik vooraf 

had bedacht. Om kwart 

voor 5 stonden alle bezorgers 

voor de deur, en was ik nog 

druk bezig met het afronden 

van de maaltijden. Om half 6 

gingen de laatste maaltijden de 

deur uit.  
 

 
 

Sjoeky Brak als bezorger 
 

Dat is toch wel een raar mo-

ment, want zoals ik net al aan-

gaf, vind ik het prachtig om te 

zien hoe mensen genieten van 

de maaltijd die ik heb bereid. 

Dat kon dit jaar dus niet. Dank-

zij de moderne technieken ont-

ving ik zeer regelmatig berich-

ten van hele hartverwarmende 

reacties.  

Wij hebben zelfs een bedank-

kaartje ontvangen, en dit alles 

maakte mij enorm blij, mooi om 

te horen dat veel mensen kun-

nen genieten, en het waarderen 

dat wij aan ze denken.” 
 

Als dank voor de fractie-inzet 

beloonde Kees van Ketel ons 

namens de Samen Eten-groep 

met fraaie boeketten voor alle 

‘bezige bijen’. 
 

Annemiek Nuijens, raadslid 

D 
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Geen behoefte aan 
werkgroep  

discriminatiezaken 
 

e raadsvergadering van 

juni had als sluitstuk een 

motie van Groen Links over 

Racisme en Discriminatie 

naar aanleiding van de beto-

ging in het Leeghwaterpark. 
 

 
 

Vuist tegen racisme in Leeghwaterpark 
 

Een betoging die overigens rus-

tig en respectvol is verlopen 

met in achtneming van de co-

ronamaatregelen. Een compli-

ment aan de organisatie en 

deelnemers daarvoor is op zijn 

plaats. In de motie werd o.a. 

gevraagd om de oprichting van 

een werkgroep discriminatieza-

ken met raadsleden, ervarings-

deskundigen en deskundige 

instanties. 
 

et CDA is van mening dat 

dit overbodig is. De motie 

kreeg weinig steun en werd 

ingetrokken. Groen Links wil op 

een later moment terugkomen 

bij de raad met een bespreek-

notitie. In haar betoog heeft 

Annemiek Nuijens uitgelegd 

waarom het CDA tegen de mo-

tie was. 
 

“Het CDA staat pal voor de 

rechtsstaat als onmisbare 

voorwaarde voor de bescher-

ming van menselijke waardig-

heid. Dat betekent dat het CDA 

vooroordelen en diverse vor-

men van discriminatie wil aan-

pakken. Purmerend moet een 

stad zijn waar iedereen zich 

veilig voelt om vanzelfsprekend 

‘zichzelf’ te zijn. Geen enkel 

mens is gelijk, maar we zijn wel 

allemaal gelijkwaardig.  

Wettelijk hebben we in ons land 

gelukkig veel geregeld, maar 

sociaal maatschappelijk is die 

gelijkwaardigheid nog niet zo 

vanzelfsprekend.  

We moeten beseffen dat we 

allemaal constant alert moeten 

zijn op onze uitingen en zorgen 

dat deze niet discrimineren. Dat 

is een lang proces. 
 

Ik zie het als een opdracht van 

ons allemaal, aan ons allemaal 

om gelijkwaardigheid van ie-

dereen op elke manier te 

waarborgen.  
 

oe gaat het nu in Purme-

rend? We staan er regel-

matig bij stil, voeren het ge-

sprek naar aanleiding van de 

onlangs gehouden demonstratie 

en motie. We bespreken ook 

het emancipatiebeleid en hoe 

het is om een regenboogstad te 

zijn. Bij discriminatie gaat niet 

over één doelgroep, maar over 

meerderen. 
 

De dialoog is een belangrijk 

middel om aandacht te vragen, 

maar ook melding doen, als er 

sprake is van discriminatie ge-

genereerde aandacht. 
 

ureau discriminatiezaken 

Zaanstreek-Waterland 

heeft hierin een belangrijke rol, 

die we vanuit de gemeente 

subsidiëren. Zij houden zich 

bezig met activiteiten gericht op 

het voorkomen, signaleren en 

bestrijden van discriminatie op 

grond van ras, afkomst, huids-

kleur, leeftijd, sekse, seksuele 

geaardheid, handicap, enz. Ze 

behandelen en registreren indi-

viduele klachten, doen onder-

zoek, organiseren preventieve 

projecten, geven voorlichting en 

trainingen en adviseren organi-

saties op het gebied van anti-

discriminatiebeleid en gelijke 

behandeling. Voor zaken waar 

de overheid in gebreke blijft, 

hebben we ook nog de Nationa-

le Ombudsman. 
 

 
 

Het melden van incidenten is 

wel essentieel, waar en hoe dat 

kan staat op de gemeentelijke 

website duidelijk aangegeven. 

Wijkteams, managers, ambte-

naren, klantencontactcentrum, 

bewoners, etc. kunnen allemaal 

hiernaar verwijzen.  
 

e wethouder zegt ook: ”We 

zijn er als gemeente al 

druk mee bezig”. Om dan nog 

eens een extra werkgroep op te 

tuigen, zien wij bij het CDA niet 

zitten. Er is naar onze mening 

op dit moment voldoende focus 

vanuit de gemeente op dit on-

derwerp. Dit is de reden dat we 

deze motie niet steunen.”  
 

Annemiek Nuijens, raadslid 

 

Statutaire verplichtingen 
 

n de vorige nieuwsbrief 

heb ik de gevolgen van 

de corona crises op onze 

statutaire verplichtingen 

vermeld en aangegeven dat 

het nog een puzzeltje wordt 

om dat goed te regelen.  
 

 
 

Jan Dorrepaal 
 

Die verplichtingen gaan voor-

namelijk over het inleveren van 

de door de ALV goedgekeurde 

jaarrekening 2019. We zijn on-

dertussen drie maanden verder 

en in die tijd zijn op landelijk 

niveau enkele aanpassingen 

gedaan. Zo is een noodwet 

aangenomen die een digitale 

algemene leden vergadering 

(ALV) rechtsgeldig maakt. Om 

aan de statutaire verplichtingen 

te voldoen moet de goedge-

keurde jaarrekening 2019 vóór 

1 juli 2020 bij de provincie in-

geleverd worden. Dat heeft tot 

gevolg dat de ALV waarin de 

leden hun goedkeuring over de 

jaarrekening 2019 geven uiter-

lijk eind juni geregeld moest 

zijn. Vanwege de corona ver-

plichtingen is het organiseren 

van een ALV op de gebruikelijke 
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manier echter momenteel niet 

mogelijk. Wij als bestuur zien 

echter het organiseren van een 

digitale ALV ook niet als zo’n 

aantrekkelijke optie. Immers de 

jaarrekeningen zijn in het ver-

leden altijd goedgekeurd door 

de ALV en voelt de organisatie 

van een digitale ALV al heel 

snel aan als veel werk voor het 

nemen van een besluit, dat van 

tevoren al bekend is. 

Gelukkig heeft de noodwet de 

termijn van goedkeuring ver-

lengd naar eind oktober 2020. 

Als bestuur gaan we er van uit 

dat de corona eisen t.a.v. van 

een ALV bijeenkomst in oktober 

2020 geen verplichting tot een 

digitale vergadering nodig 

maakt. Voorlopig hebben wij 

daarom de eerst volgende ALV 

gepland op 20 oktober 2020. 

(20-10-20). 

Het zal dan een drukke avond 

worden, want dan zit het CDA 

midden in de voorbereidingen 

voor de landelijke Tweede Ka-

mer verkiezingen in maart 2021. 

Verkiezingsprogramma en kan-

didaten lijsten zullen dan ook 

agenda punten zijn van die ALV. 
 

Namens het bestuur, 

 Jan Dorrepaal 

 

Brief van Mona Keijzer 

en Wopke Hoekstra: 
Noodpakket voor on-

dernemers en banen 
(18 maart 2020) 
 

 

itzonderlijke tijden vra-

gen om uitzonderlijke 

maatregelen. Vele onderne-

mers zijn in zwaar weer ge-

komen door de maatregelen 

die genomen moeten wor-

den om het Coronavirus het 

hoofd te bieden. We nemen 

nu ook extra maatregelen 

om alle ondernemers te on-

dersteunen zodat ze over-

eind kunnen blijven.  
 

 
 

De afgelopen jaren hebben we 

niet alleen veel geïnvesteerd in 

de samenleving, maar hebben 

we ook onze overheidsfinanciën 

op orde gebracht. Dat hebben 

we gedaan om moeilijke tijden, 

zoals die nu zijn aangebroken, 

door te komen. Voor het kabi-

net geldt dat we alles zullen 

doen wat nodig is. We zullen de 

komende periode daarom vele 

miljarden ter beschikking stel-

len, om banen te behouden en 

ondernemingen overeind te 

houden. 
 

it doen we voor zowel grote 

bedrijven, zzp’ers als het 

mkb. Lees hier alle nieuwe 

maatregelen om hen te onder-

steunen deze periode door te 

komen. Deze maat-

regelen zijn in ons 

aller belang, want 

de meeste mensen 

hebben een baan 

dankzij het midden- 

en kleinbedrijf. 

Voor zover er zor-

gen zijn over de 

kosten om alle ge-

zondheidszorg te 

kunnen bieden die 

nu nodig is: we 

zullen ziekenhui-

zen, verpleegkundigen en art-

sen hoe dan ook in staat stellen 

om hun werk te kunnen doen. 

Waar nodig stellen we per di-

rect geld ter beschikking voor 

extra materiaal, mondkapjes, 

bedden en omscholing. 
 

e maatregelen die we nu 

nemen zijn tijdelijk en zeer 

fors. En waar nodig zullen we 

regelingen verder aanpassen. 

We zullen doen wat nodig is. 

We blijven ook realistisch. Het 

is geen makkelijke periode waar 

we nu in zitten. Maar het is wel 

een periode waarin we het sa-

men moeten doen. Wij roepen 

jullie daarom op het nieuws 

goed te blijven volgen, advie-

zen ter harte te nemen en 

vooral de medemens niet uit 

het oog te verliezen. Let een 

beetje op elkaar in deze tijd.  
 

Wopke Hoekstra en Mona Keijzer 

 

Mededelingen v/h bestuur 
 

Overleden 

Dhr. J. Gundelach 

Anemonenstraat 38 

1441 HZ Purmerend 
 

Nieuw lid 

Dhr. A.T. Moes 

Karavaanstraat 7 

1448 PH Purmerend 
 

Overgekomen uit andere 

gemeente 

Dhr. M. Homan 

Spaarbekkenkade 35 

1441 WX Purmerend 
 

Verhuisd: 

Mw. A. Keukenmeester 

naar Plataanstate 41 

1441 ZT Purmerend 
 

Dhr. W. Pronk 

naar Kaasvormstraat 31 

1445 LD Purmerend 

 

Algemene ledenvergadering 

CDA Purmerend 

op dinsdag 20 oktober vanaf 

20.00 uur in de Taborkerk  

De vergadering gaat alleen door 

als de dan geldende corona-

regels het mogelijk maken. 
 
 

Kopij voor het oktobernummer 
voor 26 september 2020 sturen 

naar kees.paul@upcmail.nl 
 

 

Bestuur 
Secretaris Mw. Sjoeky Brak 
Sawahstraat 43 
1448 BB Purmerend 

Telefoon: (0299)414600 
E-mail: sjoeky.brak@gmail.com 

Bankrekeningnummer:  
NL02 RABO 0125 7859 33 
t.n.v. CDA-Purmerend 
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Mona Keijzer en Wopke Hoekstra 

https://cl.s7.exct.net/?qs=a8d171c8f94cca07317eb4171c6d2824b1a03fef5d1d82aec758c9be19f31af64e93902b4967e8d76b1506e205ad61d408c4eaa1de0979b8
https://cl.s7.exct.net/?qs=a8d171c8f94cca07317eb4171c6d2824b1a03fef5d1d82aec758c9be19f31af64e93902b4967e8d76b1506e205ad61d408c4eaa1de0979b8
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